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在 语 词 的 旷 野 里 触 摸 现 实          Touching reality in the wilderness of words
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ê按溆浦贾謭病跷帑镑扮ǔ按诟х煎廟按帑镑嗨袤诟胺倠嫌ǔ按臊峁位这幡第兵
方连煎岷嗨位匹叭饞倸ｙ洲竣ｚх

Three hollow cones intersect at one point. At the intersection, which is also 
the vanishing point, there is a word that is invisible to the naked eye but 
physically exists: "disappear".
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富瘁倠帔眄洲竣 
Turning Inward, Until disappearing, 2021 
儂 
Aluminum
480 (Dia.)x160(H)cm 
Edition of 3 + 2AP 
SY_1896 
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榧钯 Detail
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煎付ǔ盆榘ɑ盛措ǔ香摆х劈榘縹跷盛亟父路粗彤澮х阪父檑猷煎
廟盆榘ɑ盛措存彤澮х菜有尕粟倠帔眄樯宵х

Transcribe a book on the same sheet of paper. When the paper 
is full, erase it. Then continue transcribing and erasing on this 
sheet of paper. Repeat the process until the end.
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鉗沏粤擯瀑先澳憫 ｓｓь绿抵龃唯 (ɑ房 )э
Oblivion Lasts Longer than Memory ｓ Ulysses (Vol.1), 2021 
榘倠鄒宕倠LED 午愎络倠楮樱相倠丙疯莼蓿倠谙龍軸邪
Paper, pencil, LED screen, red oak, low reflection glass, hot rolled 
steel plate 
59(W)×40.7(H)×7.4cm
SY_5780 
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鉗沏粤擯瀑先澳憫 ｓｓь廟ň梧ǔ按谇往э
Oblivion Lasts Longer than Memory ｓ Ceci nｗest pas une pipe, 2021 
榘倠鄒宕倠LED 午愎络倠楮樱相倠丙疯莼蓿倠谙龍軸邪
Paper, pencil, LED screen, red oak, low reflection glass, hot rolled steel 
plate 
59(W)×40.7(H)×7.4cm
SY_1393 
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鉗沏粤擯瀑先澳憫 ｓｓь汜嗅嗨闲父ǔ純э
Oblivion Lasts Longer than Memory ｓ La dernière leçon de Michel Foucault, 2020-2021 
榘倠鄒宕倠LED 午愎络倠楮樱相倠丙疯莼蓿倠谙龍軸邪
Paper, pencil, LED screen, red oak, low reflection glass, hot rolled steel plate 
59(W)×40.7(H)×7.4cm
SY_4825 
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路 T.S.钭摁垧嗨長余ь镳沸э迸芳稳賀賀莲嗨维培賀扮玖縹х阪父
存路粗謳澮х路謳澮父癀ḿ嗨芳稳賀狱襠坍陕ǔ按贾菀倠贳扮長余
嗨闲镶濡х

T.S. Eliot's poem, The Waste Land, was plastered on the wall 
with wall stickers. Then scrape it off. Roll the remains of the 
wall stickers into a ball and place them at the end of the poem.
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镳沸 
The Waste Land, 2021 
芳稳賀 
Wall sticker 
抡卢涪奉 Dimension variable 
Edition of 3 + 2AP 
SY_8474 
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香寵拂遵黻靶照 ·母惊胫嗨驴雛ьň涪熹钳эх煎粗寵拂ɑ倠钫襄羚路粗
翱寵腎的迸ｙ倗倛ｚ小舷泵х疗笔膏莸祷ǔ泫讽抉懂酿渗嗨堠器х

This phrase comes from Georges Bataille's novel L'Impossible. The 
artist replaced the subject with "( )" in this phrase. It presents a state 
of being disturbed by external forces.



ShanghART Shanghai倠West Bund, Bldg.10, 2555 Longteng Avenue, Xuhui District, Shanghai, China, 200232, T: +86 21 6359 3923

( )庞玛嗨粤毖并瘸頓嗨溆獁獅龅憫 
( ) Extends Farther than Conceivable Space, 2021 
儕倠谌赝 
Copper, baking enamel 
34 (H) x260 (W) x 6 cm 
Edition of 3 + 2AP 
SY_4230 
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莲病漚悶拭鲛ǹ纪赋匹嗨襪楹胁陕惟腋起莲病倠枫跷迸贾匹樯胁嗨楹跽滅ǔ娱检
鹏朵粗ｙ纪赋ｚ嗨腋起х

疗笔嗨裒扰小黻扮 COVID-19 :廟按跷副憬编绗樵鑫波ｙ晟潷ｚ嗨饞寵倠樗悶搬
ǔ蹬捋宝尕黻慘嗨ň付壤測匹器倠魯刖握傲检蘅鲛搬副黻慘贳嗨寵这倠標拼予围
咆倠標拼予嶗赋х钫襄羚壤測第廟按ｙ晟潷ｚ叭饞克付ǔ胜维这嗨驟舵倠敢逢被
路仟牍ǹ霖僥耪澌煎莲ǹ饞嗨螺縹倠捏漚悶廟按螺縹嗨猢湎小伎弄ǹ槲祷擅笔ň
颇ň縹颅嗨廟按惟莸霖х

The new concept typeface is constructed by disassembling and 
reassembling Chinese characters to an enclosing shape, and the new 
concept typefaces are installed in a circular structure, which strengthens 
the idea of ｙencloseｚ. 

They were inspired by COVID-19:This word, considered as "defect" by all 
social systems, bypasses all different ideologies, easily disintegrating all 
grammars, disconnecting and closing each other. The artist realized that 
the word "defect" is the key to the method, which inspired him to build 
his thinking and practice on the level of Chinese characters and phrases, 
where he can respond and present the new reality that we have to face 
through his research.
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富瘁 
Turning Inward, 2021 
LED 午愎络 , 谙龍軸邪
LED screen, hot rolled steel plate 
520 (Dia.)x17(H)cm
Edition of 3 + 2AP
SY_6850 
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的底路越按ｙ饞寵ｚ漚悶宕邓嗨拭鲛ǹ纪赋匹嗨襪楹胁陕惟嗨莲病х疗笔迸ň付霄
貴ǹ钚整嗨垭叭匹培倠跷贳扮頑蚂勋病瘁嗨溆獁叭胺х

粗腋起瘸这小黻眍耕ｙ晟潷ｚ嗨 COVID-19х 隅梧疗嗨祷莸倠涉步哎揲渲阪围咆倠
奉陕ǔ按按恋矛х

Each "word" is disassembled by strokes and reassembled to a new typeface 
in enclosing shape. They exist as objects of different materials and colors and 
be placed inside the metal frame space: they echo each other, but they are 
disconnected and closed, mutually inaccessible. 

The idea of the concept comes from the fatal "defect" of COVID-19. Because 
of its break out,  the world fell into sudden disconnects and become islands.
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逢扌 
Fa Sheng (Happen), 2021 
儂倠鄒倠序戾倠狴孥倠钚孥倠赵酒
Aluminum, lead, resin, stone powder, toner, ink 
150(H)x120(W)x12cm
SY_0049 
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瘸頓 
Xiang Xiang (Imagine), 2021 
儂倠鄒倠序戾倠狴孥倠钚孥倠赵酒
Aluminum, lead, resin, stone powder, toner, ink 
180(H)x150(W)x12cm
SY_7159 
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汕財 
Huo Xu (Perhaps), 2021 
儂倠鄒倠序戾倠狴孥倠钚孥倠皑谛
Aluminum, lead, resin, stone powder, toner, acrylic 
150(H)x120(W)x12cm
SY_5045 
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洲竣 
Xiao Shi (Disappear), 2021 
儂倠鄒倠序戾倠狴孥倠钚孥倠赵酒倠皑谛
Aluminum, lead, resin, stone powder, toner, ink, acrylic 
100(H)x80(W)x10cm
SY_1650 
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SHI YONG  萎赌

萎赌波熬胺佳縷瘟钡颁跽贳ǹ漂畴浪背嗨泵醴宝垭叭ǔх黻 1993尿莢倠被嗨波蛊滦煎佳瘁抉跷柠斟玛祷х瘟
陷笛波眍懂扮塌愎莸霖瘁腎嗨壤測匹器倹罢而尿泵咆块从侦陀繆咆驼阃車ḿ嗨劈泵ɑ肿嗨壟焦腋起倠檑刖陪富
先廖鏊嗨词菀朵倠洲護婉朵逅螺縹х2006尿倠钡波蛊ｙ2007漳嫌钒井旅婉茚玛ｚ块倠萎赌路貴撺嗨圉唇癀霖
扮钫襄揲香瀾倠仟牍克并漚悶ｙ苔贳ｚ笛波小扳迸使诗х2015尿按玛ｙ標赊嫌嗨涪熹獅煎瘁腎迸觊可嗨匹培鲛
带ｚ倠渭梧叭奠笛波嗨庞猷倠枫卞錨搬粗厢小壤家煎醴縹ｙ示頓ｚ叭ḿ玛咆颅扮ｙ速弟ｚ嗨疯仟ǹ霖僥х
 
1963尿祷扌扮ɑ肿х1984尿月癌扮ɑ肿魯默癌頦逅阿泮练绪觊襄绗х玛鲂倸殍庞倸奉抖胺嗨胺佳钫襄倠跺剥
载扌莸泵觊襄鐒倠跺剥倗2020倛倹楮钚澧車倠殓倔抵帮佳澌觊襄鐒倗NGV倛倠酒旅香倠俚均抵帮倗2019倛倹ǔ
蹬嗵嫌涪熹倗按玛倛倠龅溆獁倠ɑ肿倗2018倛倹路ǔ符倗 倛∣钡ǔ欧惊嗨惊貰驼颂倗按玛倛倠发惭窖嚅隶觊襄鐒倠
钵馒倗2018倛倹廟窪梧ɑ肿 , 胺佳劈泵钫襄玛 , 抵垭盅 , 锢佳 (2018) ; 萎赌 : 鎏迪叭ḿ倗按玛倛, 錒癣楝倗2017倛倹
吧势旅风尿玛倠辅钒垧蒎谨倗2015倛倹標赊嫌嗨涪熹獅煎瘁腎迸觊可嗨匹培鲛带 倗按玛倛倠漳貰掴怕倗2018倛; 
ň煎莸硷贄圉倠表斡氡 IKON觊襄鐒倗2014倛倹惫榧瘸瘸倠无菌铂湎潺酿慌忿搬偀倗按玛倛倠粤攵钫襄胺浦倗2007倛倹
幡ɑ忿獅ǔ旋噶偀倠Sandretto Re Rebaudengo藉頑编 , 獅裒倗2006倛倹謇板骡柠末ê尿玛倠柠矮觊襄鐒倗2006倛; 
驍迸鲧弘嗨旗巴 , 惊鳶棹莸泵钫襄帆垭鐒倠酒龃贯窖倗2005倛; 奬擅小倈倠宴觊襄鐒倠矮剥倗2005倛倹菌ɑ宝獁倗按
玛倛倠 錒癣楝掴怕倗2004倛倹謇 25骡间插暌风尿玛倠间插暌倗2002倛倹頑轉工毙炒－闲父嗨阚欺倠蒗据倗2002倛倹
謇冀骡ɑ肿风尿玛倠ɑ肿觊襄鐒倗2002倛倹跷申咆嗨釉植倠BOIJMANS VAN BEUNINGEN觊襄鐒倠⊕垧敖倗2001倛倹
扌侄煎予稳倠喳谨亳劉潲劈泵觊襄鐒倠行懈倗2001倛倹 謇ê骡帮钧劈泵钫襄ê尿玛倠蜗据葱觊襄倠目抵唯菸倗1999倛倹
鉀木倸劈泵钫襄玛倠ɑ肿倗1999倛倹 浍抖胺嗨窖木倗1-6倛倠的泔止觊襄鐒倠殓白楝倠CAPC劈泵钫襄帆垭鐒倠
臻旅倔倠PS1劈泵钫襄胺浦 , 槌棹倠鉸握唯了韌莸泵钫襄帆垭鐒倠贯香顾选倠肿辗埔觊襄鐒倠遍玩倠刊帮唯莪
劈泵觊襄鐒倠劑旅駱藉倗1997-1999倛倹匹頓嗨鞍有器哦 93倠发馒觊绪掴怕倠ɑ肿倗1993倛逅х
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SHI YONG  萎赌

Shi Yong is a representative figure of contemporary Chinese artists who first started working with 
installation and video media. Since 1993, his works have been widely exhibited both in China and abroad. 
His artworks cover a wide range of mediums including performance, video, and installation. Shi Yongｗs 
earliest artistic practices focused on revealing the subtlety of our reality and the inherent tension of the 
"system". At the end of the 1990s, Shi began focusing on the idea of Shanghaiｗs transformations under 
the Chinese economic reform, which contributed to a discussion of globalization and consumerism. 
Since 2006, with the piece "Sorry, There will be no Documenta in 2007", he turned his attention to the 
art world that he's been involved in, pondering how to provide a more rational perspective through 
his creative works. Shi Yongｗs 2015 solo exhibition "Let All Potential Be Internally Resolved Using 
Beautiful Form" continues his art practice, disclosing his intention to expand the reflection and practice 
of ｙcontrolｚ under the seemingly ｙabstractｚ future.    

Shi Yong was born in Shanghai in 1963. He graduated from the Fine Arts Department of Shanghai Light 
Industrial School. He now resides and works in Shanghai. Shi Yong has been exhibited widely since the 
early 1990s. Recent shows include: Duration: Chinese Art in Transformation, Beijing Mingsheng Art 
Museum, Beijing (2020); A Fairy Tale in Red Times, National Gallery of Victoria, Melbourn, Australia 
(2019); Nothing is Impossible (Solo Exhibition), Yellspace, Shanghai; A ( ) Bird be Released from 
the Top of a Certain Tower (Solo Exhibition), Boxes Art Museum, Foshan; This is Shanghai, Chinese 
Contemporary Art, Liverpool, UK (2018); Shi Yong: Under the Rule, ShanghART, Shanghai; Floating 
World, Bahrain (2017); Trace of Existence, UCCA, Beijing; The Crocodile in the Pond, Luzern (2016); 
Let All Potential be Internally Resolved using Beautiful Form (Solo Exhibition), MadeIn Gallery; Ural 
Industrial Biennial of Contemporary Art, Ekaterinburg; Essential Matters - Moving Images from China, 
Borusan Contemporary Perili Kosk, Istanbul, (2015); Hans van Dijk: 5000 Names, Ullens Center for 
Contemporary Art, Beijing; Witte de With Center for Contemporary Art, Rotterdam, the Netherlands; 
Off-Site Programme, Silent Film, Ikon Gallery, Birmingham (2014); Big Draft, Kunstmuseum Bern, Bern 
(2010); Think carefully, where have you been yesterday?, (Solo Exhibition) BizART, Shanghai (2007); 
Alllooksame/Tutttuguale? Fondazione Sandretto Re Rebaudengo, Turin (2006); Second Guangzhou 
Triennale, Guangsong Museum of Art, Guangdong; Felicidad Indecible (Unspeakable Happiness), Museo 
Tamayo Arte Contemporáneo, Mexico City; Follow Me!, Mori Art Museum, Tokyo (2005); The Heaven, 
The World (Solo Exhibition), ShanghART Gallery, Shanghai (2004); XXV Biennale de Sao Paulo, Sao 
Paulo; Money and Value, The Last Taboo, Switzerland; 4th Shanghai Biennale, Shanghai Art Museum, 
Shanghai (2002); Unpacking Europe, Museum Boijmans Van Beuningen, Rotterdam; Living in Time, 
National galerie im Hamburger Bahnhof Museum fuer Gegenwartskunst, Berlin (2001); The Third Asia-
Pacific Triennial of Contemporary Art, Queensland Art Gallery, Brisbane (1999); Art for Sale, Shanghai; 
Cities on the Move (1-6): Exhibition of Asian Art, Secession, Vienna; CAPC, Musee d' Art Contemporain, 
Bordeaux; PS1 Contemporary Art Center, New York; Louisiana Museum of Modern Art, Copenhagen; 
Hayward Gallery, London; Kiasma; Museum of Contemporary Art, Helsinki (1997- 1999); Two Attitudes 
Toward Identity 93, Gallery of Shanghai Huashan Art Vocational School, Shanghai (1993) etc.
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ShanghART Shanghai   錒癣楝ɑ肿
龃霉倠评扎扼丳砹均簽 2555俯 10俯业倠ɑ肿倠胺佳 200232
West Bund, Bldg. 10, No.2555 Longteng Avenue, Xuhui District, Shanghai 
200232, China
T: +86 21-6359 3923|F: +86 21-6359 4570| info@shanghartgallery.com

ShanghART Beijing   錒癣楝跺剥
宪闈扼想硷濾鉸镬硷检 261俯倠跺剥倠胺佳  100015 
261 Cao Chang Di, Old Airport Road, Chaoyang District, Beijing 100015, China  
T: +86-10 6432 3202| F: +86-10 6432 4395|infobj@shanghartgallery.com 

ShanghART Singapore   錒癣楝惟恫溅
复嵐瘊奢 , LOCK鉸 9俯 02-22倠惟恫溅  108937
Gillman Barracks, 02-22, 9 Lock Road, Singapore 108937
T: + 65 6734 9537|F: + 65 6734 9037| info@shanghartsingapore.com

www.shanghartgallery.com


